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Abstract (en)
[origin: US4960978A] An electric cooking appliance has a sheet steel, glass, ceramic or glass ceramic carrier plate (15), to whose underside are
applied for electrical heating purposes thick film resistors (16). It can be constructed as a large-area plate with several cooking points, or as an
individual hotplate, which is received in a mounting rim (26). Temperature limitation and regulation sensors (22) are applied in the form of film
resistance sensors to the underside of the carrier plate.

Abstract (de)
Ein Elektrokochgerät weist eine aus Stahlblech, Glas, Keramik oder Glaskeramik bestehende Trägerplatte (15) auf, auf deren Unterseite
Dickschicht-Widerstände (16) zur elektrischen Beheizung angebracht sind. Sie kann als großflächige Platte mit mehreren Kochstellen oder als
Einzelkochplatte ausgebildet sein, die in einem Einbaurand (26) aufgenommen ist. Fühler (22) zur Temperaturbegrenzung und -regelung sind
ebenfalls als Schicht-Widerstandsfühler auf der Trägerplatten-Unterseite angebracht.
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